
 

 

 
 Digitalt SGA-möte 20230613.  
Deltagare: Christer Ekevad, Morgan Östlund, Thomas Persson,  Erik Åström, Bengt-Åke Ihrén, 
Ann-Mari Bergström, Örjan Leo, Conny Holmberg, Lasse Rosendahl, Roy Olsson och Tom Nilsson  
 

1. Mötet öppnades av Christer Ekevad RCU.  

2. Val av sekreterare Bengt-Åke Ihrén 

3. Godkännande av dagordning.  

4. Genomgång av anteckningar från föregående möte. Protokollen finns under 
sportgrenar/rallycross/kontakter  

5. Rapporter från RCU. Tre SM deltävlingar har körts. En banbesiktningsträff genomfördes 8/6 
med tre av sex banbesiktare närvarande. Publikintresset på de körda tävlingarna har varit dåligt, 
Roy påtalar a_ marknadsföring är vik`g. Klubbarna måste marknadsföra sig bä_re. 

Back SM i Lima blev inställt, ev. kan den återkomma i höst. Premiären blir Röforsloppet sista 
helgen i juli. 

6. Rapporter från distriktens SGA. Övre Norra Bilspor.örbundet ÖNBF har startat DM serien 
andra deltävlingen i Kalix går 16/6.Tävlingen i Skellebeå ersä_s av Vännäs. Man funderar på a_ 
köpa in e_ `dtagningssystem. 
Mellannorrlands BF MNBF har kört två tävlingar i Mi_sverigecupen i Östersund. Tävlingen 
genomfördes `llsammans med Bilcross. Lördagen hade totalt 37 startande och söndagen  
22. Publik ca 400 inlösta på två dagar. 
Nedre norra BF  NNBF har genomfört två tävlingar i sprintserien i Ljusdal 
Södermanland Västmanland BSF har kört supercupen i Haninge med bra med publik. 
Supercupen går tre helger. Arrangörer vill ej köra SM, återväxten är e_ stort problem. 
Västra BF har kört Rallycross och bilcross på Höljes. Kommande tävlingar på Höljes kommer 
innehålla fler klasser för a_ öka starfältet. 
Smålands BF har inga tävlingar 
Södra BF har svårt a_ få arrangörer, de återkopplar inte så intresset är lågt. Tomelilla kör Danska 
mästerskapet! 
 
7. Övriga frågor.  
Sta`s`k på Svenskbilsport TV eberfrågas. ÖNBF har sänt tävlingar via SBF utan kostnad. 
Sändningen från Västerås var bra. 2150 ska vara en instegsklass ska allt vara lika som övriga 
klasser? Någon`ng a_ fundera på likväl antalet klasser, Finland har en annan klassindelning. 



Antalet varv på SM ska vara bestämt, förarna har framfört synpunkter på de_a och startavgiber. 
Det bör bestämmas i god `d vad som ska gälla. 
 
8. Nästa möte 12/9 19.00 
 
 
Bengt-Åke Ihrén 


